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Abstract (en)
The press cushion (1), for a laminating press, has a textile carrier (2), of cotton or rayon and synthetics which can be removed to form fabric
openings, with filaments (3-5) partially formed of heat-conductive filaments in contact with other filaments so that heat is transferred from one side
of the cushion to the other. <??>The filaments are of metal or carbon, or a combination of metal and carbon. The carrier has a padding layer (7) of a
rubber-elastic material, which can withstand temperatures of at least 200 degrees C. The padding layer is thinner than the carrier, and is embedded
into the carrier so that the heat-conductive filaments project over it on both sides.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Preßpolster (1) für den Einsatz in Laminierpressen mit einem textilen Träger (2) mit Fäden (3, 4, 5), von
denen wenigstens ein Teil Wärmeleitfäden (3, 4, 5) bilden, die entweder direkt oder über Kontakt mit anderen Wärmeleitfäden (3, 4, 5) eine
Wärmeübertragung von einer Außenseite zur anderen Außenseite des Preßpolsters (1) bewirken, wobei der Träger (2) eine Polsterschicht (7) aus
einem gummielastischen Werkstoff aufweist. Das erfindungsgemäße Preßpolster ist dadurch gekennzeichnet, daß die Dicke der Polsterschicht
(7) geringer ist als die des Trägers (2) und die Polsterschicht (7) derart in den Träger (2) eingebettet ist, daß Wärmeleitfäden (4, 5) auf beiden
Außenseiten des Preßpolsters (1) über die Polsterschicht (7) vorstehen. <IMAGE>
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